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Algemene ledenvergadering dorpsraad Wenum Wiesel (WWNNA) 
 

Datum: 28 maart 2022 

Plaats: Wenumse Watermolen 

Tijd:  20.00 uur 
 
Bestuur:  
aanwezig: Agnes de Bruijn (voorzitter), Bert de Groot (penningmeester), Tristan Harleman 
(secretaris), Peter Ansems (bestuurslid en voorzitter buurtvereniging), Johan van de Steeg 
(bestuurslid) en Linda Ruseler (bestuurslid). 
 
Opening: de voorzitter opent de vergadering en heet alle 26 aanwezigen van harte 
welkom, in het bijzonder Steven Gerritsen (adviseur gebiedsgericht werken) en José 
Bonenberg (voorheen raadslid CDA). Harriët Althof (gebiedsmanager dorpen) en Esther 
Groeneveld (wijkagent) zijn verhinderd de vergadering bij te wonen. 
Vervolgens wordt er een minuut stilte gehouden voor de buurtgenoten die ons het 
afgelopen jaar zijn ontvallen. 
 
Vaststelling verslag ALV 1 november 2021: 
Het verslag wordt goedgekeurd.  
 

Agenda: de volgende onderwerpen worden besproken;  
- (jaar-)verslag van 2021 Dorpsraad 
- (jaar-)verslag van 2021 Buurtvereniging 
- financieel jaarverslag 2021 
- verslag van de kascommissie 
- (her-)benoeming van bestuursleden 
- wat staat er te doen in 2022 
- overzicht van activiteiten  
- rondvraag 
- sluitng 

 
 
Verslag van de activiteiten van de Dorpsraad: 

 
Wenumse Watermolen: 
 
Actueel beeld: de situatie is onveranderd. Het bestuur van de Dorpsraad staat positief 
tegenover de plannen die na afloop van de vorige ALV door de heer Schepop zijn 
gepresenteerd, maar er zijn geen nieuwe ontwikkelingen te melden. 
In dit verband wordt het zgn. Didam arrest van de Hoge Raad van eind 2021 genoemd: 
het gelijkheidsbeginsel staat een een-op-een verkoop van vastgoed in de weg, als er 
naar verwachting meerdere potentiële gegadigden voor dat vastgoed zijn. In dat geval 
moet er in uitgangspunt een selectieprocedure worden doorlopen. Onduidelijk is de 
uitwerking van dit arrest op de verkoop van de Wenumse Watermolen.  
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Historie: in 2010 is de gemeente gestart met een onderzoek en een verzoek aan de 
gemeenteraad, om de Wenumse Watermolen met de bijbehorende percelen en 
gebouwen te verkopen. De dorpsraad heeft aangegeven hierin te willen participeren 
om zodoende een goede bestemming voor de molen te vinden en daarmee ook de 
landschappelijke waarde en de gebruiksfunctie voor de inwoners van Wenum Wiesel, 
te behouden. De dorpsraad heeft daarvoor een erfpachtmodel voorgesteld zodat de 
gemeente Apeldoorn eigenaar van het geheel blijft. 
Na vele gesprekken tussen de dorpsraad en de gemeente gaat de gemeente in 2014 
in gesprek met een stichting op basis van een erfpachtmodel. De onderhandelingen 
lopen echter op niets uit. In 2016 doet de dorpsraad een voorstel om de watermolen 
met terrein te benutten voor de ontwikkeling van sociale huurwoningen, tezamen met 
de ontwikkelingen aan de Astaweg. In 2017 doet de dorpsraad opnieuw een voorstel 
voor multifunctioneel gebruik zoals huisarts, streekmuseum of horeca. De gemeente 
heeft hier niet op gereageerd. 
In mei 2017 stelt de gemeenteraad voor om opnieuw te onderhandelen met de eerder 
vermelde stichting en dit eind 2017 te evalueren. In juni 2020 wordt de raad 
geïnformeerd door wethouder Willems dat de verkoop doorgang gaat vinden. De 
dorpsraad heeft een schriftelijke reactie gestuurd met vragen en met het advies om niet 
te verkopen. Er is een werkgroep van bewoners actief die de dorpsraad adviseert over 
de ontwikkelingen. In 2020 heeft een groep initiatiefnemers in gesprekken met het 
bestuur van de dorpsraad, een plan gepresenteerd.  
 
Na afloop van de ledenvergadering van 1 november 2021 zijn de aanwezigen door de 
heer Van de Schepop geïnformeerd over de plannen voor een combinatie van wonen, 
werken en ontmoeten; daarbij werden er schetsen getoond. De heer Van de Schepop 
vertegenwoordigt de initiatiefnemers, waaronder de lokale en kleinschalige 
zorgaanbieder Habitat Lekker Leven. Het bestuur van de dorpsraad gaf aan positief 
tegenover deze plannen te staan. 

 
 
Natuur en Landschap: 
 
Ondanks herhaald verzoek vanuit het bestuur, is er geen formele vertegenwoordiging 
vanuit de Werkgroep Natuur en Landschap aanwezig. Eddy Bouwmeester informeert 
hier bij de rondvraag naar en is vervolgens zo vriendelijk de aanwezigen een update te 
geven van de activiteiten; 

- er wordt gewerkt aan een nieuw klompenpad, van zuid naar noord, tot aan de grens 
met Vaassen. Een van de aanwezigen informeert of men dit wenselijk vindt, het geeft 
meer drukte. Gewezen wordt op het type wandelaar die klompenpaden opzoekt, dat 
zijn in het algemeen rustzoekers.  

- er worden insectenhotels gemaakt voor de biodiversiteit, zo komen er 2 bijenhotels; 1 
komt in het hooiland bij de Watermolen. 
 
 
Woningbouw Astaweg: 
 
Actueel beeld: de gemeente kijkt nog steeds naar de mogelijkheden, de werkgroep 
volgen de ontwikkelingen. Er is een behoefte aan starterswoningen, instapwoningen 
voor ‘eigen inwoners’. Deze wens is kenbaar gemaakt, ligt binnen de 
beslisbevoegdheid van de projectontwikkelaar. Daarvoor moet eerst het projectvoorstel 
worden goedgekeurd. 
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Historie: er zijn gesprekken gaande met de gemeente en de projectontwikkelaar om op 
het voormalig terrein van de kuikenbroederij, 24 woningen te bouwen, te weten sociale 
huurwoningen, middel koopwoningen, 2 onder 1 kap woningen en vrije sector 
woningen. Eerder was sprake van een hindercirkel maar deze is vervallen. Hierdoor 
zijn er op zich geen belemmeringen om het project door te laten gaan. De gemeente 
en de projectontwikkelaar zitten echter in een impasse en komen vooralsnog niet 
verder.  
. 
 
De snelle fietsroute: 
 
Actueel beeld: op 24 februari 2021 heeft de Gemeenteraad van Apeldoorn ingestemd 
met het voorstel van het College. De Gemeenteraad is kritisch en heeft oog voor de 
negatieve impact op het landschap. Gevraagd wordt om een versoberd ontwerp en een 
bijbehorend financieringsvoorstel op te stellen, waarbij aandacht moet zijn voor: 

- het verhogen van de veiligheid van de kruisingen; 
- het behoud van landschappelijk groen; 
- een beperkte verbreding van het asfalt om de verkeersveiligheid te vergroten. 

Men verwacht rond de zomer van 2022 met een aangepast voorstel te komen.  
Hiermee wijkt men af van de besluitvorming in de Gemeente Epe die positief over de 
voorstellen heeft  besloten. De Dorpsraad zal de ontwikkelingen volgen. 
 
Historie: in 2013 wordt een plan uitgewerkt om een snelle fietsroute aan te leggen via 
het oude spoortracé. Er wordt een klankbordgroep opgericht en een actiecomité Houd 
Wenum Groen. Vanuit zowel bewoners als de dorpsraad en omliggende wijkraden is er 
geen steun om deze fietsroute te realiseren. Lange en zeer moeizame 
onderhandelingen volgen in de jaren erna. In 2019/2020 zijn er meerdere opties 
bekeken voor het traject en blijven de gemeenten Epe en Apeldoorn en de provincie 
Gelderland bij het spoortracé. De onderhandelingen lopen vast maar er wordt nog 
steeds gesproken over het nut van de snelle fietsroute alsmede de ligging ervan. De 
dorpsraad is nog steeds tegen de komst en blijft in gesprek met partijen. Zo wordt er 
inspraak geleverd bij formele vergadermomenten in de Gemeenteraad.  
 
 
Mededeling: 
De Voorzitter spreekt haar waardering uit voor de buurtbewoners die regelmatig, al dan 
niet als collectief, het afval op straat opruimen.  
 
 
Verslag buurtvereniging: 
 
Afgelopen jaar zijn er diverse activiteiten opgepakt en bijeenkomsten georganiseerd:  

- memoryspel; 
- op 1 juni is een speurtocht gehouden, er waren 60 deelnemers; 
- er is een aangepast Sinterklaasfeest voor de kinderen geweest; 
- op 16 april zijn er paaseieren verstopt die wandelaars konden vinden; 
- een werkgroep is druk bezig om in 2023 het 100-jarig bestaan van de dorpsraad 

feestelijk in te vullen. Een feest voor iedereen en wie jarig is trakteert.  
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Financiën: 
 

  Het financiële jaarverslag 2021/2022 wordt gepresenteerd door de penningmeester. 
Vanuit de Gemeente is een subsidie verstrekt, onder meer voor het bekostigen van de 
Nieuwsbrief. De kascommissie, bestaande uit Jenny Mijnheer en Mieke de Bruijn, keurt 
het verslag goed. Het komend jaar zal de kascommissie bestaan uit Mieke de Bruijn en 
Monique van Vemde.  

 
 
Benoeming bestuursleden: 
 
Agnes de Bruin, Bert de Groot en Tristan Harleman worden herkozen voor een tweede 
termijn van 3 jaar.  
 
 
Actiepunten 2022/2023 
 

- oppakken van activiteiten in de Buurtvereniging, nieuwe buurtbewoners 
enthousiasmeren 

- behoud Wenumse Watermolen 
- volgen snelle fietsroute 
- plannen rondom Huize Vrijland 
- huizenbouw Astaweg 
- m.i.v. september worden er op dinsdagavond weer activiteiten georganiseerd 
- nieuwe website bouwen ivm verouderde software 
 

 
Omgevingsvisie 2040 
Bert de Groot licht de Omgevingsvisie 2040 toe die op 24 februari 2021 door de 
gemeente is vastgesteld; hierop gebaseerd worden gebiedsplannen ontwikkeld. Er zijn 
4 speerpunten: 

1. het bouwen van woningen, dorpsgerichte ontwikkelingen, kernen versterken, 
verjongen. 

2. natuurontwikkeling, natte gebieden, langs de beken. 
3. Uitbreiden industrieterrein in de toekomst (Ecofacterij, Uddel, Stadhoudersmolen), 

hoogwaardige kantoorgebouwen. 
4. Aan de noordkant, grens van Vaassen, realiseren zonneweides. 

 
Ten aanzien van dit laatste punt wordt de vraag gesteld of de daken van bestaande 
panden wel genoeg benut worden. Stevigheid en verzekeringen spelen hierbij een rol. 
Verder wordt geadviseerd de Dorpsvisie 2012-2020 te actualiseren. 
 
Steven Gerritsen geeft een nadere toelichting op de Omgevingsvisie en de daarop te 
ontwikkelen gebiedsvisie. Hij wijst op de zgn. participatieregeling op grond waarvan 
een financiële tegemoetkoming kan worden verstrekt voor projecten op het gebied van 
duurzaamheid, natuur en landschap, en ontmoeten. Initiatieven, ook individuele, 
kunnen bij de Gemeente worden ingediend; Harriët Althof kan hierbij worden 
betrokken. 
 
 
 
Rondvraag: 
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Er wordt geïnformeerd naar de kerstbomenpercelen en het bollenveld in Wenum 
Wiesel. Deze percelen zijn in kaart gebracht en worden getoetst aan het 
bestemmingsplan. De eigenaren zijn door de gemeente benaderd en zullen een 
vergunning moeten vragen.  
 
                                                   -.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.- 


